
Referat fra årsmøte 2023 
Årsmøte ble avholdt på Lyngrillen den 7 mars 2023, kl 18:00 
Antall medlemmer Al stede: 14 samt fylkessekretær Olav Schrøder 

Saker: 
Sak 1. Godkjenning av innkalling, saksliste, 2 >l å underskrive protokoll, valg av referent og 
ordstyrer.  

Godkjent 

Ordstyrer:  

Lasse Holte 

Referent:  

Inger sandåker 

2 >l å underskrive protokollen: 

 KjeAl Eskland og Per Jørgen Eskland 

Sak 2. Årsmelding. 
Jostein tok oss raskt igjennom årsmeldingen fra 2022 som var innholdsrik og god.  
Årsberetning enstemmig godkjent 
Spesielt bør det nevnes at Jostein Vestøl fikk kommunens kulturpris i 2022 for hans 
innsats ikke bare i foreningen, men også for at han har bidraT med flere ulike akAviteter 
i Gjerstad gjennom mange år. 

 Sak 3. Revidert regnskap fra 2022 
 Jostein la frem regnskapet for sist år. Resultat -222.680 kr. Beholdning pr 31.12.22 er kr 
531.726 kr.  Det negaAve årsresultatet skyldes blant annet skivelager/verksted, 
oppgradering av Megalink, flomlys og prissAgning på ammunisjon og duer samt eT 
gunsAg storinnkjøp, Al sammen for 400.000 kr 

Regnskapet er revidert og funnet i orden av: Torbjørn Sundsdal og Knut Arne Tveit 

         Ingen kommentar, regnskap godkjent 

Sak 4. Innkommende saker med styrets forslag >l vedtak: 
Orientering fra NM komiteen: 
NM Nordisk 

 



Per Jørgen redegjorde for planen om å søke om å arrangere NM i Nordisk JaktskyAng i 2024. 
Nordisk jaktskyAng har 4 akAviteter som består av nordisk jegertrap 25 skudd, leirduesA 25 
skudd, løpende elg 10 skudd og sAllestående råbukk 10 skudd. 
NM nordisk er eT av de mindre NM som man ser greit lar seg gjennomføre. 
Komiteen har i samarbeid med flere fra andre foreninger i nabokommuner, lagt frem en god 
plan for gjennomførelsen og eT esAmert budsjeT som viser at deTe er noe vi bør få Al. 
  
Det ble kommentert at det kunne bli vanskelig med å engasjere nok folk og man må passe på å 
ikke «brenne ut ildsjeler» 

Årsmøte vedtar enstemmig om å søke om NM nordisk jaktsky>ng 2024.  

Sak ang utvidelse av hagleanlegg: 
Det er plan om å bygge ut banen med nye kastebuer hvor kastemaskinene kan stå hele Aden 
med mulighet Al å bruke duekort. Per Jørgen la frem planene og viste i kart hvor og hva som er 
tenkt. Planen og beskrivelsen av prosjektet ligger i årsberetningen 2022 
Jostein redegjorde for eT esAmert budsjeT. Kostnad: ca 1.8 mil.   

Forslag >l vedtak: Dersom leirduesAprosjektet kan Alpasses mulig finansiering, kan styret 
besluTe prosjektet delvis eller hele prosjektet gjennomført.  

Søknad om spillemidler må være ferdigbehandlet av IVRE og godkjent i kommunen før 
oppstart. Dermed kan alle påløpte kostnader regnes med i regnskapet for et eventuelt seinere 
godkjent spillemiddelprosjekt i Fylkeskommunen.  

Prosjektkostnader skal normalt ikke belaste dricskontoen slik at den ved årssluT er 
under 200.000,- 

Det er tenkt å bruke 2 år på å gjennomføre prosjektet og det var enighet på årsmøte at styret 
og komiteen som er saT, jobber videre med planene. Behandles på neste styremøte. 

Sak 5. Retningslinjer for foreningsdriL 
Styrende dokumenter ligger ute på vår neTside «Om oss», det er ingen forslag Al endringer. 

Sak 6: Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 
Søknad om NM nordisk og utvidelsen av hagleanlegget, sakene ble lagt frem under sak 4, 



Sak 7: Styrets forslag >l virksomhetsplan og BudsjeQ 
Jostein la frem akAvitetsplanen som ligger ute på foreningens side under «om oss», ingen 
kommentar på denne. 

Sak 8: Styrets forslag >l kon>gentnivå for hovedmedlemskap 
Styret foreslår fortsaT at konAgentnivået er saT Al middels for hovedmedlemmer 

Sak 9-12 Valg. 
Valgkomiteens innsAlling Al styre og utvalg 07.03.23 ble godkjent og det neste styret og utvalg 
blir som følgende: 

Styret: 
Leder: Jostein Vestøl                                    
Nestleder: Lasse Holte                                 
Sekretær: Inger Sandåker                          
Kasserer: SAan Røed                                     
Varamedlem: Morten Seland                     

Rifleutvalg: 
Leder: Torfinn Øya  
Medlemmer: Åge Roar Christoffersen 
                         Morten Seland 
                          Pål Andre Heiland 

Hagleutvalg: 
Leder: Jarle Heiland 
Medlemmer: Dag Erling Dalen 
                         Morten Åsheim 
                          Jon MarAn Christensen 

Ungdomsutvalg: 
Leder: Kai Ausland 
Medlemmer: Jon MarAn Christensen 
                         Espen Dalen 
                           
Kvinneutvalg: 
Leder: Inger Sandåker 
Medlemmer: Cathrine Veivåg Flaten 
                         Anne Grethe Haugholt 



Revisorer: Torbjørn Sundsdal og Knut Arne Tveit 

Valgkomite:  
Leder: Olav K. Heiland 
Medlemmer: Per Gunnar Lille- Østerholt 
                         Kai Ausland                                       

En stor takk Al valgkomiteen som har gjort en kjempejobb! En takk Al alle de som også sAller 
opp i styret og utvalg! 

Sak 13: Eventuelle utnevning æresmedlemmer 
Ingen innkommende forslag 

Sak 14: Eventuelle forslag om vedtektsendringer iht NJFFs vedtektsnorm 
Ingen forslag om justeringer av våre vedtekter 

Orientering om NJFF fra Fylkessekretær Olav Scrøder.  
Olav startet med skryt av foreningen da han syns vi har eT bredt spekter av akAviteter og får Al 
mye.  
Han orienterte om hva som rører seg i NJFF av saker og interesser. 

Njff har eT rekordår med 123 128 medlemmer som er en 6 % vekst. Kvinneandelen har en 
oppgang på 14 % fra 2021.  

NJFF har haT vikAge endringer som: løpende medlemsår, enhetlige kon4ngentsatser, nye 
vedtekter og med deltager.no som man kan melde seg på for eksempel kurs.  

Han gikk igjennom Njff sine akAviteter og hva som er nyT og hvilke satsninger Njff har og hvilke 
ulike saker som Njff engasjerer seg i, blant annet: Våpen, energi, villaks, villrein, hundelov, 
viltloven, ulveforvaltning og redegjorde for NJFF`s siA miljøansvar. 

Njff har også eT nyT mediesamarbeid med Naturkanalen 1. 
  
Olav snakket også om statlig eierskap. Statlig eierskap er en garanA for Algang Al jakt og fiske. 
Her nevnes for eksempel statens oppkjøp av Meråker Bruk som vil gi Algang for allmennheten 
Al store områder for jakt og fiske. 



Møte sluT ca kl 21:00 
Referent: Inger Sandåker 




